



Home About Silver Star News Center Group business company culture Human Resources

contact us
Group Information

GROUP NEWS

group News

Subsidiary

Media reports

[Back to list](#)

2014 **Silver Star Intelligent won the 2013 Shenzhen Longhua New District Science and Technology Innovation Award**
10月

On September 30th, at the just-launched Shenzhen Longhua New Area Management Committee held the 2013 Innovation & Innovation Awards Conference on "Longhua Innovation, Quality Longhua", Silver Star won the 2013 year with the "New Generation XR210/XR510 Clean Service Robot". Shenzhen Longhua New District Science and Technology Innovation Award, Yin Xing Intelligent Deputy General Manager and Board Secretary Zhang Guodong attended the award.

The Longhua New District Science and Technology Innovation Award is an important measure for the New District to strengthen the main position of enterprise innovation and improve the company's technological innovation capability. There are five categories of awards such as the Director of the Management Committee, the Innovation Award, the Standard Award, the Patent Award, and the National and Provincial Technology Award Awards. The maximum award amount is 600,000 yuan, which is used to reward enterprises and scientific and technological talents who have made outstanding contributions to technological innovation activities.

As a national high-tech enterprise specializing in the production, sales, and development of intelligent cleaning service robots, Yinxing Intelligence has continuously upgraded and upgraded the production lines, reoriented the R&D direction, and found the direction to establish its own products. Line, enhance the practical value of existing products, and create the direction of independent brands. At the same time, the company further increased its investment in R&D, optimized and reorganized R&D teams, and made the team more professional and refined. At present, Silver Star Smart Patent has accumulated more than 140 applications and has obtained 117 authorizations. The acquisition of the Longhua New District Science and Technology Innovation Award is an inspiration and recognition of intelligence.

Share the QQ space Sina Weibo Renren Tencent microblogging Douban 1

About Silver Star

group profile

Message from the

Chairman

Group honor

Silver Star

Memorabilia

News Center

group News

Subsidiary dynamics

Media reports

Group business

Industrial Real Estate

Industrial Investment

Technology Business

Incubator

Other business

company culture

Social welfare

Staff life

Silver Star Idea

Star Language

Publications

Human Resources

Talent Concept

Talent incentive

Talent development

Recruitment

contact us

contact us

E-mail

OA login



[首页](#)
[关于银星](#)
[新闻中心](#)
[集团业务](#)
[企业文化](#)
[人力资源](#)
[联系我们](#)

集团资讯
GROUP NEWS

集团新闻

子公司动态

媒体报道

[返回列表](#)

2014 10月 **银星智能荣获2013年度深圳市龙华新区科技创新奖**

9月30日，在刚落下帷幕的深圳市龙华新区管理委员会举行的“创新龙华、质量龙华”2013年度科技创新表彰大会上，银星智能凭借“新一代XR210/XR510清洁服务机器人”荣获2013年度深圳市龙华新区科技创新奖，银星智能常务副总经理、董事会秘书张国栋出席领奖。

龙华新区科技创新奖是新区强化企业创新主体地位，提高企业技术创新能力的重要举措，设管委会主任奖、创新奖、标准奖、专利奖以及国家、省科技奖励配套奖等共五类奖项，最高奖励金额60万元，用于奖励在科技创新活动中具有突出贡献的企业和科技人才。

银星智能作为一家专业生产、销售及研发智能清洁服务机器人的国家级高新技术企业，近年来，对生产线不断改造升级，对研发方向进行了重新定位，找准方向，朝着建立起自身的产品线，提升现有产品的实用价值，打造自主品牌的方向发展。同时公司进一步加大了对研发的投入，对研发队伍进行优化重组，队伍更加专业化、精细化。目前，银星智能专利累积申请140余项，已获得授权117项。龙华新区科技创新奖的获得，是对智能的一次激励与肯定。

分享到 [QQ空间](#) [新浪微博](#) [人人网](#) [腾讯微博](#) [豆瓣](#) 1

关于银星

[集团简介](#)
[董事长致辞](#)
[集团荣誉](#)
[银星大事记](#)

新闻中心

[集团新闻](#)
[子公司动态](#)
[媒体报道](#)

集团业务

[产业地产](#)
[实业投资](#)
[科技企业孵化器](#)
[其他业务](#)

企业文化

[社会公益](#)
[员工生活](#)
[银星理念](#)
[星语刊物](#)

人力资源

[人才理念](#)
[人才激励](#)
[人才发展](#)
[招贤纳士](#)

联系我们

[联系我们](#)
[企业邮箱](#)
[OA登录](#)